
Fra: Frode Myksvoll <frodemyksvoll@yahoo.no> 
Sendt: 31. mai 2014 20:27 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 

Ser at område Vetås-Sæbø-Manger er eit av dei områda som vill prioriterast. 
Lurer på om Kolstad er med på den strekningen? 
Med dagens krav til digital hverdag håper eg det. 
 
Mvh Frode  


